
Zápis ze schůzky krajských náčelníků HZS ČSJ dne 3.12.2016  Praha -  ČYK 

Přítomni – dle prezenční listiny – příloha 

Program:  

1. Zahájení   - Přítomné přivítal K. Švec                                                                                                                

2. Zprávy z krajů – náčelníci přednesli zprávy za své kraje. Přetrvávají problémy s vodními skútry       

ve středočeském kraji, byl prodiskutován problém pokuty za parkování člunu mimo závody na 

Nových mlýnech, bylo by potřeba nakoupit další vysílačky pro spojení s trenéry v případě nouze        

na vodě.        

3. Zpráva správce databáze členů HZS ČSJ – přednesl R. Vašík.                                                                      

4. Zpráva o čerpání rozpočtu Komise HZS ČSJ za 2016 – přednesl M. Soušek. K vyčerpání zbývá asi         

34 000.    Pro rok 2017 bude rozpočtována opět částka 65 000 Kč pro krytí nákladů školení, nákupu 

identifikačních dílů oblečení, vlajek HZS  a pro odměny aktivních členů HZS.                                               

5. Vyhodnocení aktivity členů HZS – Systém je nastaven a funguje, zatím není příliš využíván 

krajskými náčelníky, ani vedoucími záchranného systému závodů ke vkládání aktivity svých členů.  

Rok 2016 je považován za zkušební a proto bylo rozhodnuto, že všichni členové HZS, kteří dosáhli        

v systému 11 bodů, budou vyhodnoceni rovným dílem. Prakticky se to provede tak, že tito členové 

dostanou uhrazen CP ve výši 1 130 Kč na závod, ( závody ) na kterém sloužili.  Týká se to 31 členů        

z tabulky Aktivita – v příloze. Pro příští rok se do začátku sezony – 31.3.2017 stanoví zpřesněné 

podmínky sledování aktivity členů HZS ČSJ. K tomu podají krajští náčelníci své návrhy K. Švecovi do 

konce února 2017.  Pište maily a kopii odešlete všem krajským náčelníkům. Tím bude zajištěna 

obecná informovanost a snáze se nalezne optimální řešení.                                                                                                         

6. Předání identifikačních kšiltovek a vlajek HZS ČSJ -  byly předány kšiltovky a vlajky, vše bylo 

hrazeno z kapitoly HZS rozpočtu ČSJ. 

7. Diskuze – probíhala průběžně. V roce 2017 bude zorganizováno školení dle potřeby v krajích, místo 

a termín bude dohodnut mailem. Prosím o zaslání požadavků na školení do konce ledna 2017. 

8. Závěr – Provedl K. Švec a prostřednictvím krajských náčelníků poděkoval všem záchranářům,          

za obětavou práci. 

 

 

Zapsal K. Švec 


